國立政治大學商學院學友制度心得報告				
Buddy Program Reflection				
學號	中文姓名	參加學友制學期	外籍學友英文全名	
113363105	貝筱蔚	113-2	Tarald Neumann Rødland	
 學友簡介(含第一次聯繫及 email 截圖): 第一次聯繫是於2024/12/2,以下為email內容截圖。 				
Hello! vianda <christyvianda@gmail.com> to 2003747 * Hi Tarado. Hi Tarado. Mon, 2 Dec 2024, 20:17 * Won are is Christy, and I'm a first-year MBA student here at NCCU. I just received information from the school that we've been paired as buddies. I'm writing to ask about your estimated arrival time. I'm guessing it will be sometime in February 2025, right? If you'd like, we could arrange a time to grab a meal together, and I'd be happy to give you a quick tour of the campus. Hope all is well, and I'm looking forward to meeting you soon.</christyvianda@gmail.com>				
(• Reply (• Forward) ③ 後來也由另一位學伴 徐安Alex 嘗試聯係,傳送 email 次數達三次,但從未得到對方回復				
□ - C :			Most relevant 🔻 1-4 of 4 < >	
		nd,. Hi, I'm Alex! Your buddy in this semester. Unfortun nd,. Hi, I'm Alex! Your buddy in this semester. Unfortun		
🗌 🚖 me	🗌 🚖 me Hello ! - Hi Tarald,. My name is Christy, and I'm a first-year MBA student here at NCCU. I just received information from the school th 02/12/2024			
□ ☆ 徐安 Inbox NCCU BUDDY - Dear Tarald Neumann Rødland,. Hi, I'm Alex! Your buddy in upcoming semester. First of all, welcome to visit Tai 09/12/2024				
 學友最喜歡臺灣的那一點(可自由發揮字數不限) 接待心得(至少 300 字以上) 				